
C300 Colorful User Manual
6 Color Full Spectrum Point Source Light



The C300 Colorful is SIRUI's first high-power full-spectrum point-source 

light, whose power is 300W. Breaking through the simple mixing of RGB, 

lime, amber and cyan beads are added. This innovative use of 6-color light 

mixing technology provides exceptional color accuracy and various color 

choices. And the versatile and convenient light can be powered by either a 

battery or an AC adapter. Its compact and portable design allows for easy

attachment to a stand, making it an ideal lighting option for a range of 

applications including still photography, videography, living streaming, 

weddings and even children's events.

1、 Compact and lightweight.

2、 300W high brightness and uniform light output.

3、 Wide CCT range from 2000K to 20000k and fully tunable green-magenta

     adjustment.

4、 Multiple modes, such as RGB Mode, HSI Mode, XY Mode and Color GEL 

      Mode for creative shooting.

5、 16 special effects.

6、 Silent fans are built inside to ensure noiseless running.

7、 Support Bluetooth APP control, DMX control, wireless DMX control and 

      controller adjustment.

8、 Common accessories can be attached via the Bowens mount.

Foreword

Features



①  Reflector*1

②  Light Body*1

③  Controller*1

④  Protection Cover*1

⑤  Power Cord*1

⑥ Control Cable*1

⑦ Controller Clamp*1

⑧ Carry Case*1

⑨ Warranty Card*1

What's in the Box



Ventilation Hole
Strap

Light Body

Control Cable Socket

Stand Fix Twist LockU-Shape Bracket

Mount Lock

Reflector

Angle Adjustment Twist Lock

Names of Parts



Power Switch

Hand Strap

Control Cable Socket

Power Input Socket

Dovetail Quick 

Release Design 

USB Port 

(Power the Wireless DMX) V-Mount 

Battery Plate

LED Screen

Buttons

Knob



1、Adapter Power Supply

1、Power On/Off

2、Mode Selection

2.1 CCT Mode

2、Battery Power Supply

Input: 100-240V, 50/60Hz

“—”On；“O”Off

Hit the M button to switch among CCT Mode, RGB Mode, GEL Mode, 

XY Mode, HSI Mode and FX Mode. Or press the shortcut key to select 

CCT Mode, HSI Mode or FX Mode.

Hit the M button or press the CCT shortcut key to

enter CCT Mode. 

Press the FN button to select CCT, intensity and GM. 

Rotate the knob to adjust color temperature from 2000k 

to 20000k, intensity from 0 to 100% and G/M ±100.

Load one V-mount battery on the V-mount battery plate. Support 

14.4V-16.8V V-mount battery. (The battery can only supply power but can

 not be charged. Two batteries are required at the same time.)

*The battery is sold separately.

Power Management

Operation



2.3 RGB Mode

2.4 GEL Mode

2.5 XY Mode

Hit the M button to enter RGB Mode.

Press the FN button to select R/G/B/C/A/L.

Rotate the knob to adjust from 0 to 255.

Hit the M button to enter GEL Mode.

Press the FN button to select CCT, GEL and INT.

Rotate the knob to select CCT 3200/5600, select Color 

GEL and adjust intensity from 0 to 100%.

A total of 66 types of color gel. (22 for LEE and 44 for 

ROSCO)

Hit the M button to enter XY Mode.

Press the FN button to select X/Y/INT.

Rotate the button to adjust X/Y in at least 0.01 increments

from 0.0 to 1.0.

Rotate the button to adjust intensity from 0 to 100%.

2.2 HSI Mode

Hit the M button or press the HSI shortcut key to enter

HSI Mode. 

Press the FN button to select hue, saturation and intensity. 

Rotate the knob to adjust hue from 0 to360, saturation

 from 0 to 100 and intensity from 0 to 100%.



CCT Cycle

Welding

Cloud Floating

Flash

RGB Cycle HUE 0-359°, SAT 100

5600k

5600k

5600k

5600k

5600k

5600k

2000-8000k

2000-8000k/Intensity Change

5600k

5600K Flashing

3200k

2800k

Red, Green, Purple, Yellow,
Blue Flashing

Constant Yellow, Blue, Green and
Red Flashing 

Red, Blue

Flash Press 
Conference Paparazzi

Lighting

Disco

Explosion

Discontinuous Frequent Sustainable

Discontinuous Frequent Sustainable

Frequent SustainableDiscontinuous

Frequent SustainableDiscontinuous

Frequent SustainableDiscontinuous

Pulsing

Slow Medium Quick

Slow Medium Quick

Slow Medium Quick

Slow Medium Quick

Slow Medium Quick

Slow Medium Quick

Slow Medium Quick

Slow Medium Quick

Slow Medium Quick

Firework

Fire

Candle

TV

Broken Bulb

Brief Continuous Show

SOS

Police Car

Under CCT Mode, RGB Mode, GEL Mode, XY Mode, HSI 

Mode and FX Mode, long press CCT shortcut key and rotate

the  knob to select linear, exponential, logarithmic and 

S-curve dimming curves. Hit CCT shortcut key to confirm 

after selecting.

2.6 FX Mode

2.7 Dimming Curves Mode：

Hit the M button or press the shortcut key to enter FX Mode.

Press the FN button to select effects, speed and intensity.

Intensity adjustment: Rotate the knob to adjust intensity in

at least 1% increments from 0 to 100%.

Effects selection: Select 16 effects according to the needs.

Speed adjustment: Rotate the knob to select speed among 

A, B and C.

No. Display Situation Effect Display A Display B Display C



BLE Mode

Hit the M button to enter, rotate the knob to select ON/OFF and hit the M button 

again to confirm.

The Bluetooth logo is displayed on the upper right of the screen when the 

Bluetooth is on. And the Bluetooth logo is not displayed when the Bluetooth is 

off.

DMX Mode

Hit the M button to enter and rotate the knob to select DMX from 001 to 512.

After finishing, long press the M button to exit DMX Mode.

2.8 S&R Mode：

2.9 MODE Mode：

Long press the FN button to enter.

CCT Mode, HSI Mode, RGB Mode and XY Mode support 

data storage.

Rotate the knob to adjust Read/Save from 01 to 20.

Hit the FN button, select Read/Save, rotate the button 

to select from 01 to 20 and hit the M button again to 

confirm.

Long press the M button to enter and rotate the knob 

to select:

1. BLE Mode

2. DMX Mode

3. FAN MODE

4. Volt Adjust



Channel 1

1. CCT/HSI/FX/XY Mode

2. RGBACL Mode

0~200

0~255

Color R：0~255

3. GEL Mode

201~255

Intensity 0~100% Intensity 100%

0~127 128~255

CCT 3200 CCT 5600

CCT

HSI

FX

RGBACL

GEL

XY

Channel 1

Channel 2

Intensity

Intensity

Intensity

R

CCT

Intensity

CCT

Saturation

Effect

G

Intensity

X

GM

Hue

Frequency

B A C L

Color GEL

Y

Channel 2 Channel 3 Channel 4 Channel 5 Channel 6 Channel 7

0~42 43~85 86~128 129~171 172~214 215~255

CCT HSI FX RGB GEL XY



1. CCT Mode

2. HSI Mode

0~180

0~200

Saturation 0~100%

201~255

100%

0~255

Color G：0~255

3. FX Mode

4. RGBACL Mode

0~200

Intensity 0~100%

201~255

Intensity 100%

5. Color GEL Mode

0~200

X Coordinate 0~1

201~255

X Coordinate 1

6. XY Mode

0~15

TV

16~31

Fire

32~47

Flash

48~63

Broken Bulb

64~79

Pulsing

80~95

Welding

96~111

Firework

112~127

SOS

128~143

Explosion

144~159

CCT Cycle

160~175

Candle

176~191

Disco

192~207

Police Car

208~223

RGB Cycle

224~239

Cloud Floating

240~255

Lighting

180~255

2000K~20000K 20000K

Channel 3



RGBACL Mode

0~255

Color A：0~255

Channel 5

RGBACL Mode

0~255

Color C：0~255

Channel 6

RGBACL Mode

0~255

Color L：0~255

Channel 7

1. CCT Mode

2. HSI Mode

0~200

0~240

Hue 0~360

241~255

Hue 360

5. XY Mode

0~200

3. FX  Mode

Color B：0~255

201~255

X Coordinate 1X Coordinate 0~1

0~89

Frequency A

90~179

Frequency B

182~255

Frequency C

4. RGBACL  Mode

0~255

201~255

GM -1.0~+1.0 GM +1.0

Channel 4



Volt Adjust

Hit the M button to enter, rotate to select YES/NO and hit the M button again to 

confirm. There is progress indication during the volt adjustment. R, G, B, C, A, L 

beads will be adjusted in turn and the system will exit and return to normal 

function after adjustment.

Attention:

You need to restart the light and initialize after volt adjustment. Otherwise, the 

power will be abnormal. The volt adjustment will not respond if the temperature 

of light body is above 40℃.

Please do not turn off the light during volt adjustment. If it suddenly powers off,

 it is necessary to adjust volt before using and switch on and off next time.

It is suggested to adjust volt after using the product for half a year.

FAN MODE

Hit the M button to enter, rotate the knob to select H/M/OFF and hit the M button

again to confirm.

1. OFF: When the fans are off, the fan logo on the upper right of the screen is shut

               off. The intensity is limited and the power is limited to under 50w.

2. H: When the fans are on, the fan logo on the upper right of the screen is 

          revolving. The light works at 100% power.

3. M: The fan logo on the upper right of the screen is revolving. The intensity is

          limited and the power is limited to under 330w.

3、Temperature Protection Function

     3.1 Smart temperature protection function is designed to protect the product.

            The light will automatically turn off if the environment temperature is high 

            and it will enter the state of protection. The light will work normally after 

            the temperature drops to a safe level.



4、APP Control

Turn on the Bluetooth on both controller and smartphone. Enter the

 “SIRUI Light” APP and select the device you want from the list.

Scan the QR code to download the “SIRUI Light” APP.

5、Firmware Update

     Connect the APP to download firmware. It will take about 10min to 

    download firmware, so please be patient. It is shown below.

After the APP successfully sends the firmware to the light 

body, the update progress bar will keep blinking for 10min. 

When the update is finished, it will be normally on.

 *For detailed steps, please refer to the APP instruction manual.

    3.2 Working Environment Temperature: -10℃-40℃.



6、Setup

      Attach the light to the stand and tighten the sleeve locking knob.

Model

Light Body Dimensions

Controller Dimensions

Weight

SIRUI C300 Colorful

282.1*172*322.6mm

142*117*277mm

Light Body 2900g, Controller 1900g

Input Power 370W

LED Power Max 300W

CCT

Color Modes

Special Effect

Illuminance (LUX) with Reflector

TLCI
CRI

2000K~20000K

6

16

19000lux/1m

99
98

T-30

Mount

T-30 Rg:95
T-30 Rf:103

Bowens Mount

Duv All CCT Range, GM Adjustment Range, and GM at 0, 
Control Range of Duv ±0.001

Note: 

1. Please be patient and do not operate during updating, otherwise, the 

    update  will fail. If the update fails, the system will back to normal state 

    and users can update again.

2. Restart the light after firmware update.

Specifications



Length

Power Supply

Control Method

Power Cord 2m, Control Cable 3.5m

Working Environment Temperature -10℃-40℃

AC Adapter/V-Mount Battery

Bluetooth APP, DMX, Wireless DMX, Controller 

Adjustment

Wireless Operating Range 15m

Cautions

Maintenance

*Product design and specifications are subject to change without notice.

1. The product should be kept in a cool, dry and ventilated place.

2. Do not look directly at the LED lamp beads when the light is on.

3. Do not put the light near flammable and volatile solvents.

4. Avoid using the light in humid, dusty, overheated environments.

5. Use of unauthorized power adapter may cause damage to the product and 

     void the warranty.

6. Remove the lamp cover before using the light.

● If there is something wrong with the light when it is working, please turn 

    it off first.

● Avoid sudden impacts and the product should be dedusted regularly.

● It is normal that the light gets a bit hot when it is working.

● Maintenance must be performed by the authorized maintenance 

    department which can provide original accessories.

● The product, except for consumables, is backed by a two-year warranty. 

● Unauthorized service will void the warranty.

● If the product had failures or was wetted, do not use it until it is repaired 

   by professionals.

● Changes made to the specifications or designs may not be reflected in 

    this manual.



6色全光谱点光源摄影灯
C300 Colorful 使用手册



C300 Colorful作为思锐首款大功率全彩点光源摄影灯，功率300W，创新采用

6色混光技术，突破传统的RGB三原色的简单混光，增加Lime(青柠色)、Amber

(琥珀色)、Cyan(青色)三种灯珠，从而使得色彩准确度和颜色多样性达到一个新

的高度。轻便和双供电模式设计，可搭配灯架使用，操作便捷，适用于静物拍摄、

视频拍摄、直播、婚纱摄影、儿童摄影等场景。

1、轻巧便携，室内外布光皆灵活。

2、300W功率，高亮度均匀的光输出，使画面更具质感。

2、超广色域（2000K-20000K），冷暖色温顺滑过渡，精准调光。

3、多种色彩模式（RGB/HSI/XY坐标/色纸模式），创作不设限。

4、16种情景特效模式，创意更多样。

5、搭配静音风扇散热，保证LED稳定工作的同时不会产生大噪音。

6、多种控制方式，支持蓝牙APP控制、DMX控制、无线DMX控制、控制器调光。

7、保荣卡口设计，通用主流附件，控光更方便。

前言

主要特点



① 反光罩x1

② 灯体x1

③ 控制器x1

④ 保护罩x1

⑤ 电源线x1

⑥ 控制线x1

⑦ 控制盒快装夹x1

⑧ 手提包x1

⑨ 保修卡x1

标配物品



产品介绍





1、AC电源供电

1、开关机

2、模式选择

2.1 CCT模式

2、外置电池供电

输入100-240V,50/60Hz

“—”开机；“O”关机

短按M键选择6个模式

CCT色温模式/RGB模式/GEL模式/XY模式/HSI模式/FX模式，

或使用快捷按键选择CCT/HSI/FX模式

短按M键或按CCT快捷键进入

按FN键选择色温CCT、亮度、GM值

旋转旋钮调节，色温2000k~20000k，亮度0~100%，

G/M ±100

电池挂板上装V口电池 （电池盒只供电池放电，不能充电，需两个电池同时使

用），支持V口电池电压14.4V-16.8V

*电池需另购

电源管理

操作说明



2.2 HSI模式

2.3 RGB模式

2.4 GEL模式

2.5 XY模式

短按M键或按H S I快捷键进入

按FN键选择色相、饱和度、亮度

旋转旋钮调节，色相0-360、饱和度0~100、亮度0~100%

短按M键进入

按FN键选择R/G/B/C/A/L

旋转旋钮调节0~255

短按M键进入

按FN键选择CCT色温/GEL/INT亮度

旋转旋钮调节：可以选择色温CCT：3200/5600，可以

选择GEL色纸、可以调节亮度0~100%

色纸总共66种（LEE有22种，ROSCO有44种）

短按M键进入

按FN键选择X/Y/INT亮度

旋转旋钮调整X/Y范围：0.0~1.0（最小变量0.01）

旋转旋钮调节，INT亮度范围： 0~100%



在CCT色温模式/RGB模式/GEL模式/XY模式/HSI模式

/FX模式下，长按CCT快捷按键，旋转旋钮可以选择线

性/指数/对数/S型调光方式，选择后短按CCT快捷键确

认选择。

2.6 FX模式

2.7 调光模式：

短按M旋钮进入或者按快捷键FX进入，按FN选择特

效类型/速率/亮度

亮度调节：旋转旋钮，最小变量1%，调节范围0-100%

情景特效模式：用户可以根据需求选择16种特效

速率：旋转旋钮可以选择速率A/B/C



蓝牙设置 BLE

短按M键进入后，旋钮选择ON/OFF，再短按M键确认；

蓝牙打开时，屏幕右上角显示蓝牙logo，蓝牙关闭时，屏幕右上角不显示蓝牙logo。

DMX模式

短按M键进入后，旋钮选择DMX通道DMX：001~512

使用完成后，长按M键退出DMX模式。

2.8 存储模式：

2.9 MODE模式：

长按FN键进入，

CCT、HSI、RGB、XY模式支持数据存储。

旋转旋钮调整Read/Save：01~20组，

短按FN键，选择Read/Save,，旋转旋钮选择：01~20组，

再短按M键确认。

长按M键进入，旋转旋钮选择选项

1. 蓝牙设置

2. DMX模式

3. 风扇设置

4. 电压校正



通道1

1. CCT/HSI/FX/XY模式

2. RGBACL模式

0~200

0~255

颜色R：0~255

3. GEL模式

201~255

亮度 0~100% 亮度 100%

0~127 128~255

色温3200 色温5600

CCT

HSI

FX

RGBACL

GEL

XY

通道1

通道2

亮度

亮度

亮度

R

色温

亮度

色温

饱和度

光效

G

亮度

X

GM

色相

频率

B A C L

色纸

Y

通道2 通道3 通道4 通道5 通道6 通道7

0~42 43~85 86~128 129~171 172~214 215~255

CCT HSI FX RGB GEL XY



1. CCT模式

2. HSI模式

0~180

0~200

饱和度0~100%

201~255

100%

0~255

颜色G：0~255

3. FX模式

4. RGBACL模式

0~200

亮度 0~100%

201~255

亮度 100%

5. 色纸模式

0~200

X坐标 0~1

201~255

X坐标 1

6. XY模式

0~15

电视

16~31

篝火

32~47

闪光灯

48~63

坏灯泡

64~79

脉冲

80~95

电焊

96~111

烟花派对

112~127

SOS

128~143

爆炸

144~159

色温循环

160~175

烛光

176~191

派对

192~207

警车

208~223

颜色循环

224~239

云朵飘过

240~255

闪电

180~255

2000K~20000K 20000K

通道3



RGBACL模式

0~255

颜色A：0~255

通道5

RGBACL模式

0~255

颜色C：0~255

通道6

RGBACL模式

0~255

颜色L：0~255

通道7

1. CCT模式

2. HSI模式

0~200

0~240

色相0~360

241~255

色相360

5. XY模式

0~200

3. FX模式

颜色B：0~255

201~255

X坐标 1X坐标 0~1

0~89

频率A

90~179

频率B

182~255

频率C

4. RGBACL模式

0~255

201~255

GM -1.0~+1.0 GM +1.0

通道4



电压校正Volt Adjust

短按M键进入后，旋钮选择YES/NO，再短按M键确认

电压校正时出现进度提示，RGBCAL六色灯珠逐个校正，校正完后会退出恢复到正

常功能。

注意：

● 电压校正完后，需要重新开机初始化程序（否则功率会不正常）。

● 如果灯体温度高于40℃，电压校正功能会无响应。

● 电压校正过程中，请勿关机，如突然断电，则下一次使用前需先校正，再开关机

    一次使用。

● 整机每使用半年后，建议进行电压校正一次。 

风扇设置FAN MODE

短按M键进入后，旋钮选择H/M/OFF，再短按M键确认

1.OFF风扇：风扇关闭时，屏幕右上角风扇是停止的，灯光亮度被限制，功率会限制

                      到50W以内;

2.H档风扇：风扇屏幕右上角风扇是转动的，灯光按照100%功率工作;

3.M档风扇：屏幕右上角风扇是转动的，灯光亮度被限制，功率会限制到330W以内。

3、温度保护功能

     3.1 摄影灯有智能温控保护功能，环境温度过高时可能会触发温控保护，光源

            会自动灭灯，进入保护状态，需要等 摄影灯温度下降到安全温度后，才能

            恢复正常工作状态。

     3.2 工作环境温度：-10℃-40℃。

4、连接手机APP

控制器蓝牙开启后，手机打开蓝牙，在“SIRUI Light”APP中连接对应的

灯就可通过APP控制灯。

扫描二维码下载“SIRUI Light”手机APP。



5、固件升级功能

通过连接APP下载固件，APP下载固件过程需要10min左右，请耐心等待，

如下图所示

APP成功发送固件给灯体后，升级进度条会持续闪烁，

持续10min左右后升级完成恢复正常亮灯状态。

提示：

1.用户升级时要保持耐心，中途不要做其他操作，否则导致升级失败；如果升

级失败会回退到正常状态，用户可以重新升级；

2.固件升级完后，需要重新开机初始化程序。

 具体操作请参考手机APP使用说明。



6、安装和固定

      通过手柄底部固定旋钮，可以将灯固定在灯架上。

型号

灯体尺寸

控制器尺寸

产品重量

思锐C300 Colorful

282.1*172*322.6mm

142*117*277mm

灯体2900g,控制器1900g

输入功率 370W

LED总功率 最大300W

色温范围

彩光

特效模式

带反光罩裸灯照度1米

TLCI
CRI

2000K~20000K

6种

16类

19000LUX

99
98

T-30

卡口

T-30 Rg:95
T-30 Rf:103

保荣卡口

Duv 全色温段，红绿GM调整范围，以及GM为0时，Duv
的管控范围为±0.001

产品参数



设计和规格如有变更，恕不另行通知。

● 灯体在工作时，如发现异常，应立即关掉电源，查明原因。

● 灯体应避免震动，平时注意表面除尘。

●灯体稍有发热为正常现象。

● 维修由本厂维修部负责。

● 本产品保修2年，消耗品适配器、电源线等不在两年保修范围内。

● 经发现，擅自检修此灯的，将取消2年保修期，维修需要收取相关费用。

● 如果本品出现故障或者被水淋湿，在专业人员维修后方可继续使用。

● 设计和规格如有变更，恕不另行通知。

1. 产品应放置于凉爽、干燥、通风对的地方存储。

2. 当灯具点亮时请勿直视灯珠。

3. 避免将灯具放置于易燃易挥发的溶剂附近。

4. 避免在潮湿、多尘、过热的环境中使用。

5. 请使用配套适配器，其他规格有可能导致硬件损坏。如使用其他电源适配器

     造成的产品故障，不予保修。

6. 使用灯时，请取下灯珠前端保护罩。

线长

供电

控制方式

电源线2m，控制线3.5m

工作环境温度 -10℃-40℃

AC/V口电池

蓝牙APP、DMX、无线DMX、控制器调光

蓝牙无线控制距离 15m

注意事项

维护保养









Benel

Buitenvaart 1127A,Hoogeveen,7905 SE,The Netherlands,
+31 528 234 828

www.siruishop.nl info@siruishop.nl









SIRUI Light APP 说明



一、软件说明

二、软件操作

三、群组控制

四、设备固件升级

目  录

1.1  综述
1.2  APP下载和安装
1.3  启动界面
1.4  灯光设备界面
1.5  灯光控制主界面

01
01
02
02
05

06

07

08

09

10

4.1  蓝牙固件升级

4.2  控固件升级

12

13

2.1  色温调节功能

2.2  色调调节功能

2.3  自定义功能

2.4  特效功能

2.5  拾色器功能



一、软件说明

1

1.1 综述

1.2  APP下载和安装

扫码下载App

    请扫描二维码或在软件商店搜索“SIRUI Light”下载安装 (iOS 9.0 以上   Android 5.0以上)。

    SIRUI Light APP适用SIRUI补光灯系列产品，用于控制色温、亮度、色相、饱和度、特效、
色值、拾色、控制组网灯阵和分组管理，可以自由调节丰富色彩，轻松满足各类拍摄需求。
智能控光，打造各类创意拍摄场景，实现更多可能。

说明：
    APP安装完成后，使用前需要打开蓝牙，GPS位置（蓝牙指定需要打开），需要用户授权APP 
存储权限、相机权限。

SIRUI Light
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1.3 启动界面

1.4 灯光设备界面

    在桌面上点击SIRUI Light APP的图标就会出现以下的启动界面，启动界面主要展示产品内容，启
动界面预览时间大概是2秒，2秒后会自动进入设备界面。
如下图所示：

    进入灯光设备界面，会自动扫描现场已经打开的灯光设备，点击设备后会自动蓝牙连接和组网，
如下图所示：

SIRUI Light
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    蓝牙组网完成后，进入设备界面，设备界面显示灯光产品对应的设备列表，可以查看灯光电池电量，
开关灯控制，重命名灯光，灯光固件升级，如下图所示：

    在灯光设备界面，点击左上角按钮，SIRUI Light APP会进入信息界面，可以选择中英文语言，显示
《隐私条款》和《用户协议》，点击后可以查看《隐私条款》和《用户协议》。显示当前APP版本号，以

及点击可以检查APP新版本升级。
如下图所示：



    在灯光设备界面，点击右下角的“发现”按钮，可以查看产品的说明书，方便用户查阅说明书和使
用教程。
如下图所示：

4

  

  DC 12.6    2

   

       

  

C300 Colorful 

使用手册



5

1.5 灯光控制主界面

在灯光设备界面中，点击一个设备名称，此时会进入设备控制界面，如下图所示：

    进入设备控制界面后，该软件功能强大，界面包含多个核心功能，包含色温调节、色调调
节、自定义、特效、拾色器等功能。

注意：
1、具有双色温和RGB功能的补光灯的控制界面有：色温调节、色调调节、自定义、特效、拾色器。
2、具有双色温功能的补光灯的控制界面有：色温调节、特效。
3、具有单色温功能的补光灯的控制界面有：常规、特效。



二、软件操作
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2.1 色温调节功能

    用户点击底部菜单栏的色温按钮，进入色温控制页面，可以设置灯光亮度0 100%，可以快捷
设置亮度为25%、50%、100%%。调光方式：指数型、对数型、S型、线型；GM调节：-100到+100。
可以设置冷光值、暖光值(可调范围为2000K-10000K)，可以快捷选择3200K、4500K、5600K、6000K
灯光值，可点击开关按钮。
操作如图:
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2.2 色调调节功能（HSI+RGB+XY）

    用户点击底部菜单栏的色调按钮，进入色调控制页面，可以选择HSI+RGB+XY控制:
1、HSI控制：可以快捷选择常用颜色设置灯光颜色，可以通过色环快速设置颜色值，可以设置亮度色
   相、饱和度，可以开关灯控制，右上角可以保存设定的色值。
2、RGB+ACL控制：可以快捷选择RGB/ACL六色通道，拖动设置灯光颜色。
3、XY控制：通过色环快速设置颜色值，调整X/Y范围：0.0~1.0（最小变量0.01）。拖动设置亮度。
操作如图:
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2.3 自定义功能

    用户点击底部菜单栏的自定义按钮，进入自定义控制页面，可点击开关按钮控制灯光开关，
可以设置灯光亮度0-100%，色相补偿，设置饱和度补偿。可以选择LEE、ROSCO色纸，并调整色温
3200K/5600K、亮度0-100%。
操作如图:    
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2.4 特效功能

    用户点击底部菜单栏的特效按钮,进入特效控制页面，可点击开关按钮控制灯光开关，可以设置
特效速度，可以设置灯光亮度0-100%，特效效果有：彩光循环、闪光灯、派对彩灯--吉他、闪电、故
障灯、TV、蜡烛、火焰、烟花、警车、云朵飘过、色温循环、SOS、爆炸、脉冲、电焊。
操作如图：

注意事项：不同型号灯光产品，对应产品的APP特效功能使用方法相似,具体参考实际产品功能。



10

    用户点击底部菜单栏的拾色器按钮，进入拾色器控制页面，可点击开关按钮控制灯光开关，按
取色按钮可以打开手机摄像头获取指定的颜色值，饱和度、色值和颜色显示在画面中，可以设置色
相补偿，可以设置饱和度补偿，可以设置灯光亮度0-100%；拾取的颜色值可以保存到自定义列表，
操作如图：

2.5 拾色器功能



三、群组控制
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在灯光设备界面中，点击“灯光”按钮右边的“群组”按钮，此时会进入群组控制界面，如下图所示：
1、点击右上角的“+”，可以添加群组，可以选择灯光设备进行分组控制。
2、添加完后点确认。
3、返回到群组界面。
4、点击群组名称可以进入到灯光控制界面，界面包含多个核心功能，包含色温调节、色调调节、自
定义、特效、拾色器功能。

5、群组分组控制规则
A、功能最多的就是：双色温+RGB
B、其次是：双色温
C、最后是：单色温
A > B > C多灯组合时取交集
比如，同时存在A、B、C，点击群组 或者 全部设备时，使用进入最少功能 C控制界面。
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四、设备固件升级
在灯光设备界面，点击一台灯光的菜单按钮，弹出固件升级菜单，如图所示：

点击固件升级，进入固件升级页面，固件升级有蓝牙固件升级和主控固件升级，点击检查更新可
以查看是否有固件更新：

升级注意事项：
1、保持设备电量三格以上。
2、每次升级只支持一台设备，多台设备需要逐台升级。
3、建议拉开第二节灯管升级，这样蓝牙信号更好。



13

4.1 蓝牙固件升级
    1、点击蓝牙固件右边的“固件更新”。
    2、弹出升级提示，再点立即下载，设备就会进入升级状态（此时补光灯会红色闪烁，表示正在升级状态）。
    3、升级进度条会充0%至100%增加，升级完成后提示“升级成功，请重启设备”。
    4、重启设备重新连接APP使用即可。

4.2 主控固件升级
    1、点击主控固件右边的“固件更新”。
    2、弹出升级提示，再点立即下载，设备就会进入升级状态（此时补光灯会红色闪烁，表示正在升级状态）。
    3、升级进度条会充0%至100%增加，升级完成后提示“升级成功，请重启设备”。
    4、重启设备重新连接APP使用即可。
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Ⅰ、APP Description

1

1.1 Overview

1.2  App Download and Installation

Please scan the QR code below or search for "SIRUI Light" in the App Store to download
the App (iOS 9.0/Android 5.0 or above)

SIRUI Light APP is designed for SIRUI LED light series. This app allows you to adjust
various parameters (color temperature, brightness, hue, saturation, etc.) as required
to add more creativity to your scenes.

Notice: 
Before using the App, please turn on Bluetooth, GPS location and allow the App to access 
storage and camera.

Scan to downloadSIRUI Light



2

1.3 Splash Screen

1.4 Studio

The splash screen below will appear when clicking on the icon of SIRUI Light APP. The
splash screen will display the product and the preview will last for about 2 seconds.

After entering the studio, the App will automatically search for lights that are turned
on. Select the lights you want and start combination.

SIRUI Light
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Once the combination is finished, lights will be listed in the studio. You can rename/turn 
on or off the lights, check their battery level or upgrade their firmware all in this app.

Click the button on the upper left to enter the information interface, where you can select a 
language, view the Privacy Policy, User Agreement, APP version number and check whether there 
is a new version for the APP.



Click the "more" button on the lower right to view the product manual.
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1.5 Light Control Interface

Click a light to enter its control interface.

You can adjust the color temperature/hue/brightness, select an effect, pick a color, 
etc. in the light control interface.

Notice:
1. Bi-color and RGB LED light has the following functions on the control interface: 
   CCT, Tone, Custom, FX, Color Picker.
2. Bi-color LED light has two functions on the control interface: CCT, FX.
3. Single-color LED light has two functions on the control interface: Common, FX.



Ⅱ、Main Features
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2.1 CCT Mode

Tap the CCT icon at the bottom to enter its control interface. Use the sliders to
adjust the intensity from 0 to 100% or fast choose 25%, 50% or 100%. Choose among 
four dimming curves: exponential, logarithmic, S-curve and linear. Adjust GM from 
-100 to +100. You can adjust CCT from 2000K to 10000K or fast choose 3200K, 4500K, 
5600K or 6000K. Tap the upper right button to switch on/off the light.
Operation Shown as Follows:
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2.2 Colorful Mode（HSI+RGB+XY）

Tap the Tone icon at the bottom to enter its control interface and adjust HSI, RGB and XY.
1.HSI Adjustment: Fast choose commonly used colors or you can also drag your finger around 
  the color wheel to choose a color you want. Use the sliders to adjust intensity, hue and 
  saturation. Tap the upper right button to save your settings.
2.RGB+ACL Adjustment: Use the sliders to adjust R, G, B, C, A, L.
3.XY Adjustment: Drag your finger around the color wheel to choose a color you want. Adjust 
  X/Y in at least 0.01 increments from 0.0 to 1.0. Use the slider to adjust intensity.
Operation Shown as Follows：
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2.3 Custom Mode

Tap the Custom button at the bottom to enter its control interface. Tap the upper right 
button to switch on/off the light. Use the sliders to adjust intensity from 0 to 100%, 
hue and saturation. Select from LEE or ROSCO. Adjust CCT 3200K/5600K and intensity from 
0 to 100%.
Operation Shown as Follows：
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2.4 Effects Mode

Tap the Effect button at the bottom to enter its control interface. Tap the upper right 
button to switch on/off the light. Use the sliders to adjust speed and intensity from 0 
to 100%. Tap to choose effects: RGB Cycle, Flash, Disco, Lighting, Broken Bulb, TV, 
Candle, Fire, Firework, Police Car, SOS, Explosion, Pulsing, Welding, CCT Cycle and Cloud 
Floating.
Operation Shown as Follows：

Attention: The APP Effect Mode of different models of lights may be similar but not all 
           the same. Please operate according to the actual light.



10

Tap the Color Picker button at the bottom to enter the interface. Tap the upper right 
button to switch on/off the light. Tap the button in the middle to pick a color from 
your images and the light will replicate the color selected. Use the sliders to adjust 
the intensity from 0 to 100%, hue, and saturation of the color. Tap the save button to 
save your settings.
Operation Shown as Follows：

2.5 Color Picker Mode



Ⅲ、Group Control
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Tap the "Group" tab on the top to enter the group control interface.
1. Tap the add icon on the top right to create a new group. Then add connectable lights
   to the group.
2. Tap confirm.
3. Go back to the group interface.
4. Tap a group to enter its control interface. 

5. Group Control Rules
   RGB and Bi-color LED light has the most functions, followed by the Bi-color LED 
   light, and finally the single-color LED light.
   When the above three kinds of lights are combined, then shows the control interface
   with the least functions.
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Ⅳ、Firmware Upgrade
Tap the menu button of a light.

Click the firmware upgrade tab. Both Bluetooth firmware upgrade and main firmware
upgrade are available. Click "check for updates" to see if there is a new version.

Notice:
1. There should be at least three bars left in the
   battery indicator.
2. Only one device is allowed to be upgraded at a time.
3. It is suggested to fully stretch the tube light when 
   upgrading.



13

4.1 Bluetooth Firmware Upgrade
    1. Click "firmware update" to the right of the Bluetooth firmware tab.
    2. The upgrade prompt will pop up. Click "download now". (The light will flash red)
    3. Once the upgrade is complete, the light will prompt "The upgrade is complete, please 
       restart the device".
    4. Restart the light and connect it to the APP again.

4.2 Main Firmware Upgrade
    1. Click "firmware update" to the right of the main firmware tab.
    2. The upgrade prompt will pop up. Click "download now". (The light will flash red)
    3. Once the upgrade is complete, the light will prompt "The upgrade is complete, please
       restart the device".
    4. Restart the light and connect it to the APP again.


